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Lejer og grundejerforeningen 
Fjordparken Øst 
 
 
Ordinær generalforsamling torsdag den 23. marts 2023 kl. 19:00 på 
Dagnæsskolen 

 
 
Dagsorden iflg. Vedtægterne 

1) Valg af dirigent.  
2) Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
3) Aflæggelse af regnskab, godkendt af revisorer. 
4) Behandling af rettidigt indkomne forslag. 
5) Valg af bestyrelse i henhold til § 11. 

På valg: 
a) Bestyrelsesmedlem Karl-Erik Bryde Nielsen. 

Bestyrelsesmedlem Morten Frandsen (ønsker ikke genvalg). 
b) Suppleanter. 

6) Valg af 2 revisorer. 
Revisor Kim Schack Andersen. 
Revisor John Nielsen. 

7) Valg af 2 revisorsuppleanter. 
8) Eventuelt. 

 
 
Referat: 
Formanden Karen Marie Bang bød de fremmødte medlemmer velkommen. 
Formanden rettede personligt en meget stor tak til fratrådte næstformand Poul Andersen 
for hans store indsats for Grundejerforeningen Fjordparken øst. 
Formanden gik herefter over til gennemførelse af dagsordenen.  
 
 
Ad 1. 
Bestyrelsen foreslog Tom Helgesen som dirigent. Der var ikke andre forslag, og Tom mod-
tog valget. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i overensstem-
melse med vedtægterne. 
 
Der var mødt 19 stemmeberettigede medlemmer heraf 2 fuldmagter. 
 
Peter Landbo blev valgt som referent. 
 
Som stemmetællere blev revisorerne valgt. 
 
 
Ad 2. 
Formanden aflagde beretning med følgende hovedpunkter:  
 
PRÆSENTATION af bestyrelsen. 
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Fjernvarme 
Siden sidste generalforsamling har der været 23 opgravninger til fjernvarmetilslutning 3 
opgravninger vedr. vandledninger og 1 opgravning vedr. net. På den baggrund har besty-
relsen vedtaget at beslutningen fra generalforsamling 2022 om reparation af de store hul-
ler i boligvejene udsættes til 2023. 
Efter fjernvarmeopgravningerne i 2022 er det overfor Grundejerforeningen blevet oplyst at 
fjernvarmeopgravningerne vil få lagt nyt slidlag på 1-2 år efter opgravningen. 
 
Græsarealerne 
De områder på græsarealerne, som er blevet beskadiget som følge af opgravningerne, er 
blevet udbedret af entreprenøren. 
 
Fællesarealer.  
Da der stadigvæk henkastes hækafklip, haveaffald, dåser og flasker m.m. i beplantningen 
på stierne opfordrede bestyrelsen de enkelte beboere til at medvirke til at få det fjernet. 
Samtidig gjorde bestyrelsen opmærksom på Horsens Kommunes annoncer vedr. de en-
kelte grundejeres pligter for arealer, der grænser op til den enkelte grundejer. 
 
De steder, hvor der er indrettet legepladser, er det iflg. de vedtagne retningslinier beboer-
ne på de respektive vænger, som skal vedligeholde og passe disse legeredskaber.  
 
Veje.  
Bestyrelsen vil igen gøre opmærksom på den enkelte grundejers forpligtelser i henhold 
Horsens Kommunes regulativ for Renholdelse af veje, fortove og stier, hvoraf det fremgår, 
at ukrudt og affald på fortov og i rendestenene skal fjernes af den grundejer, som er nabo 
til det pågældende vejstykke. 
 
Desuden gjorde bestyrelsen opmærksom på pjecen ”Hegn og godt naboskab”, som findes 
på Horsens Kommunes hjemmeside. Her er hegnslovens regler opridset.  
Det er vigtigt, at hækkene årligt bliver klippet sådan, at man hele sommeren kan færdes på 
stierne i hele stiens bredde.  
 
Regnvandsbrøndene på boligvejene er blevet renset i år, da Horsens Kommune for flere 
år siden er ophørt med at rense regnvandsbrøndene i private udstykninger. Kloakmeste-
ren anbefalede at rense regnvandsbrøndene hvert 3. år. 
 
Stier.  
I 2022 blev der omlagt 145 m² sti, ligesom der blev repareret 2 stiender ned mod Bollersti-
en. 
Bestyrelsen vil fortsætte arbejdet med at få istandsat/omlagt SF-stensbelægningen på sti-
erne på de arealer, som er mest farlige at færdes på, jævnfør vedtagelserne på general-
forsamlinger i marts 2011 og 2013, således at de mest benyttede stier repareres først.  
 
 

Beretningen blev herefter sat til debat. 
 
N. 42 efterspørger kontaktpersoner på hjemmesiden. Bestyrelsen henviste til Fjordparken 
Øst’s hjemmeside, hvor bestyrelsen er oplyst med tlf. og mail-adresse. 
 
 
Herefter blev bestyrelsens beretning blev sat til afstemning. 
 
Der var 19 stemmer for. 
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Beretningen i sin fulde ordlyd vedlægges som bilag. 
 
 
Ad 3. 
REGNSKAB 
Kassereren Peter Landbo gennemgik regnskabet og uddybede enkelte punkter.  
 
Regnskabet kom herefter til afstemning. Der var 18 stemmer for, og 1 imod. 
 
Regnskabet var således godkendt. 
 

 

 

Ad 4. 
 
Forslag fra nr. 152 
 

1. Kraftig udtyndning af ahorntræer i plantebæltet, tilplantning af andre træsorter, pga. 
skygge og massiv nedfald af blade og frø til gene for grundejerne op til bæltet. 

2. Stoppe fremtidig indbetalinger til vejfond og bruge indbetalingerne til ovennævnte. 
 
Bestyrelsens bemærkninger: 
Ad 1. Plantebæltet er omfattet af en tinglyst servitut samt lokalplan nr. 150, hvor området 
er klassificeret som bevaringsværdigt. 
På den baggrund indstiller bestyrelsen, at forslaget forkastes. 
 
Efter drøftelse på generalforsamlingen blev forslag vedtaget med 9 stemmer for, 7 imod og 
3 blanke. 
 
Bestyrelsens bemærkning til det vedtagne forslag er, at det kræver en henvendelse til 
Horsens Kommune for at afdække om det lovligt kan gennemføres. 

 
 
Ad 2. Da boligvejene i løbet af nogle år vil komme til at trænge til en gennemgribende re-
novering, er det tvingende nødvendigt, at der hvert år bliver sparet op til fremtidig renove-
ring af boligvejene.  
Derfor indstiller bestyrelsen, at forslaget forkastes. 
 

Der var 18 stemmer imod forslaget fra nr. 152. 
 

 

Ad 5. 
 
På valg: 

a. Bestyrelsesmedlem Karl-Erik Bryde Nielsen blev valgt. 
Sidste Bestyrelsesmedlem blev ikke valgt. Derfor vil bestyrelsen supplere sig selv 
efterfølgende. 

b. Suppleanter: 

Som 1. suppleant blev valgt Carsten Kristoffersen nr. 104 
Som 2. suppleant ønskede ingen af de fremmødte at modtage valg. Derfor vil be-
styrelsen supplere sig selv efterfølgende. 
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Ad 6. 
Revisorerne: Kim Schack Andersen, nr. 24 og John Nielsen, nr. 368 blev genvalgt. 
 
  
Ad 7. 
Revisorsuppleanter: 
Som 1. suppleant blev valgt Henrik Frederiksen nr. 372. 
Som 2. suppleant blev ingen valgt. 
 
 
Ad 8. 
 
Nr. 108 reklamerede for biodiversitet og stod gerne til rådighed med oplysninger og vej-
ledning, hvis der var interesse for det. 
 
Nr. 102 spurgte til totalrenovering af boligveje. Der var en kort drøftelse herom. 
 
Nr. 368 foreslog udlodning af vin for at få flere grundejere til at møde op til generalforsam-
ling. 
 
 
Afslutningsvis takkede Formanden, Karen Marie Bang, Tom Helgesen for hans indsats 
som dirigent, og takkede forsamlingen for god ro og orden. 
 
Generalforsamlingen afsluttedes kl. 20.15. 
 


